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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e egységes kritériumok alapján történő 
teljesítményértékelés az államilag elismert sportakadémiákban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/8967. és K/8968. számokon benyújtott írásbeli választ igénylő kérdéseimre Rétvári Bence 
államtitkár úrtól kaptam nem érdemi, mindössze kettő mondatból álló választ, idézem: 
„Tájékoztatom, hogy az EMMI kidolgozta a sportakadémiai rendszer keretrendszerét. A 
sportakadémiákról szóló 303/2019. (XII. 12.) Korm. rendelet tartalmazza a sportakadémiai rendszer
működésének szabályrendszerét.”

Ha azonban elolvassa a sportakadémiákról szóló 303/2019. (XII. 12.) Korm. rendeletet (a 
továbbiakban: Rendelet), személyesen is meggyőződhet arról, hogy az nem ad választ a korábban 
feltett kérdéseimre. Ezért ezúton újra felteszem őket:

Ön szerint milyen szakmai kritériumok alapján válhat egy utánpótlás-nevelő műhely államilag 
elismert sportakadémiává?

Kik azok az emberek, akik a három sportágban segítették Önnek meghatározni, hogy milyen a 
minőségi élutánpótlás-nevelést megalapozó tehetséggondozás, a minőségi sportszakmai felkészítés 
és a minőségi versenyeztetés?

A nagy hagyományokkal és sok gyerekkel rendelkező megyeszékhelyek csapatai, mint például 
Kaposvár, Nyíregyháza, Pécs, vagy az éppen a budapesti Újpest hogyhogy nem tudta teljesíteni az 
Ön által javasolt szakmai kritériumokat?

Az államilag elismert sportakadémiáktól milyen konkrét, eredményességbéli javulást vár el? Van 
egyáltalán ilyen célkitűzés vagy elvárás a sportakadémiákkal szemben, vagy csak a forráselosztás 
központosítása a cél?



Lesz-e egységes kritériumok alapján történő teljesítményértékelés az államilag elismert 
sportakadémiákban?

A látványsportágak közül a vízilabda, a jégkorong és a röplabda sportakadémiai rendszerének 
kidolgozására miért nem kapott felhatalmazást az Emberi Erőforrások Minisztériuma?

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országgyűlési képviselők feladata a törvényalkotáson kívül a végrehajtó hatalom, jelesül 
Magyarország Kormányának ellenőrzése. Ez utóbbi tevékenységi körbe tartozik különböző 
kérdések feltétele. Úgy gondolom, a vélemények szakmai alapon történő ütköztetésével 
megelőzhető lenne a magyar társadalomban a sportellenes, és azon belül különösen a labdarúgás-
ellenes hangulat kialakulása, valamint a sportoló társadalom végletes megosztása. Remélem, ebben 
egyetért velem, és partner lesz egy szakmai diskurzusban.

Ismételten várom megtisztelő, egyben minden feltett kérdésre kiterjedő válaszát.

dr. Steinmetz Ádám
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